
  
  

 
 

Zwembad achter rusthuis 
 

Stad zoekt privépartner voor bouw en uitbating 
 
Hoogstraten 
 

Er zit schot in het zwembaddossier in Hoogstraten. De stad 
dient bij de Vlaamse overheid een dossier in voor een 
'multifunctionele sportinfrastructuur' achter het rusthuis en 
hoopt op subsidies. Maar ook zonder subsidies moet het 
zwembad er komen. 
 

Toon Verheijen 
 

De stad heeft al eens een dossier ingediend voor een eenvoudig 
zwembad, maar ziet het nu ruimer. «We wisten dat het niet bij 
een eenvoudig bad zou blijven en daarom hebben we het 
dossier aangepast», zegt schepen van Sport Tinne Rombouts 
(CD&V). «De bedoeling is dat we het samen met een 
privépartner ontwikkelen. Wij investeren mee, maar de privé 
zou het bad moeten bouwen, onderhouden én uitbaten. We 
willen er géén eigen personeel voor ter beschikking stellen.» 
 

De grote lijnen liggen al vast. «Het moet een 25-meter bad 
hebben en een doelgroepenbad (voor bejaarden, kinderen) met 
beweegbare bodem», zegt Rombouts. «Er mag ook wel wat 
recreatie zijn, maar die mag niet de bovenhand krijgen. We 
willen geen Netepark (Herentals) of Stadspark (Turnhout) 
worden. Sport en gezondheid blijven het belangrijkste.» 
 

De locatie staat vast. Het nieuwe zwembad moet achter het 
rusthuis aan de Heilig Bloedlaan komen, waar een terrein van 
3,5 hectaren ligt. Dat is de meest centrale plaats. «Omdat het 
zo'n groot gebied is, willen we ruimer gaan dan alleen het 
zwembad», zegt Rombouts. «We moeten een plan voor het hele 
gebied ontwikkelen. We denken bijvoorbeeld aan een parking, 
die ook dienst kan doen als wandel- en rustplaats voor 
bejaarden. Die parking zou ook het Klein Seminarie kunnen 
gebruiken. We willen ook sanitair en kleedruimtes voor de 
gebruikers van de aanpalende buitensportvelden. En we willen 
er een Finse piste aanleggen.» 
 

Cultuurcentrum 
 
Het stadsbestuur heeft nòg plannen. «Het gebied lijkt ons ook 
geschikt voor een cultureel centrum, wat we ook al jaren 
missen. Er zijn weinig andere mogelijkheden dan daar. Al 
beseffen we dat een cultureel centrum zeker niet samen met 
het zwembad ontwikkeld zal worden. Het zou wel praktisch zijn, 
want dan kunnen we de cafetaria én de inkom dubbel 
gebruiken: voor het zwembad én het cultureel centrum.» 
 

Een timing voor de bouw van het zwembad wil Tinne Rombouts 
nog niet vooropstellen. «Alles is afhankelijk van de 
onderhandelingen met kandidaat-geïnteresseerden», zegt de 
schepen. «We willen zeker doorwerken, maar dat mag niet ten 
koste gaan van de kwaliteit. Het dossier is in elk geval niet 
afhankelijk van subsidies. Krijgen we die niet, dan nog komt het 
zwembad er.» 
 

WTW 
 

De plek achter het rusthuis waar het zwembad moet komen, in 
de verte de Sint-Catharinakerk.  

 
 
 



 


